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Abstract (en)
[origin: WO8810358A1] A pneumatic motor with jet-propulsion disk comprises a rotating shaft (1) mounted on bearings to which a rotary movement
is imparted by a high-speed jet of compressed air issuing from at least one part (4) or exhaust outlet arranged radially at any desired angle on at
least one propulsion disk (3) integral with the shaft of the motor, said part opening on the outer diameter of the propulsion disk into an exhaust
chamber.

Abstract (fr)
Ce moteur est remarquable en ce qu'il est constitué d'un arbre tournant (1) monté sur paliers (2) entraînés en rotation sous l'effet d'au moins un jet
d'air sous pression et débit élevé sortant d'au moins un orifice (4) ou bouche d'échappement ménagé radialement à un angle quelconque sur au
moins un disque propulseur (3) solidaire de l'axe du moteur, ledit orifice débouchant sur le diamètre extérieur du disque propulseur disposé dans
une cage d'échappement.
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